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EDITORIAL: Summer Break (30 July - 3 Sep 24)

ArtHist.net Redaktion

Dear subscribers,

ArtHist.net will take a break from 30 July to 3 September 2024. Submissions will be possible
again shortly before the end of the break.

We’re taking advantage of the summer break to move our website and databases to a new provi-
der and server. This upgrade will help to prevent unexpected shutdowns like the one we experien-
ced last May. As a result, our website may be temporarily unavailable during the summer.

These essential technical and infrastructural improvements are funded by your generous donati-
ons. We ask for your continued support to maintain our independent art history network. Thank
you for your understanding and support!

Furthermore, we would like to thank one of our valued members, who will be departing from the
editorial team at the end of summer. Our heartfelt thanks go to Laura Gvenetadze for her many
years of dedicated service to ArtHist.net. We wish you all the best in your future pursuits and hope
that the skills and experiences you have gained with us will serve as a solid foundation for the
exciting path ahead.

We would like to thank you all for your support - and above all, we wish you a nice and relaxing
summer! We will be back for you from September 3rd.

With our best wishes,
Your ArtHist.net Editorial Board
_________________________

Liebe Leser:innen,

ArtHist.net pausiert vom 30. Juli bis zum 3. September 2024. Beiträge können Sie erst kurz vor
Ende der Pause wieder einreichen.

Die Sommerpause werden wir nutzen, um unsere Website und die Datenbanken auf einen anderen
Provider und Server umzuziehen. Damit können wir künftig unangekündigte Sperrungen unserer
Website, wie die im vergangenen Mai, durch den Provider vermeiden. Es ist daher möglich, dass
unsere Website während des Sommers eine kurze Zeit nicht erreichbar ist.

Diese notwendigen technischen und infrastrukturellen Anpassungen finanzieren wir aus Ihren
Spenden, daher bitten wir Sie uns gewogen zu bleiben und unseren unabhängigen Fachinformati-
onsdienst für Kunstgeschichte weiter zu unterstützen.
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Darüber hinaus möchten wir einem geschätzten Mitglied, das am Ende des Sommers das Redakti-
onsteam verlassen wird, unsere tiefste Wertschätzung aussprechen. Unser herzlicher Dank geht
an Laura Gvenetadze für ihre vielen Jahre engagierter Arbeit bei ArtHist.net. Wir wünschen Dir
alles Gute für Deine zukünftigen Unternehmungen und hoffen, dass die bei uns erworbenen Fähig-
keiten und Erfahrungen eine solide Grundlage für den spannenden Weg vor Dir sein werden.

Ihnen allen danken wir für die Unterstützung – und vor allem wünschen wir Ihnen einen schönen
und erholsamen Sommer! Ab dem 3. September sind wir dann wieder für Sie da.

Mit herzlichen Grüßen
Ihre ArtHist.net Redaktion

Ella Beaucamp (Berlin)
Anke Blümm (Weimar)
Hannah Butz (Berlin)
Livia Cárdenas (Berlin)
Rainer Donandt (Frankfurt/M.)
Davide Ferri (Florenz/Bern)
Irene Gilodi (Berlin)
Steffen Haug (Mainz)
Lisa Jordan (München)
Henry Kaap (Berlin/München)
Elsje van Kessel (St Andrews)
Sophie Kleveman (Berlin/Göttingen)
Franziska Lampe (München)
Elisa Ludwig (München)
Paul Mellenthin (Tübingen)
Amelie Ochs (Bremen)
Marthje Sagewitz (Paris)

--
You can support ArtHist.net directly
through our website via PayPal or by following this link:
Donations in US dollars:
https://www.paypal.com/cgi-bin/webscr?cmd=_s-xclick&hosted_button_id=Y7XELSFBS9J9A&so
urce=url
Donations in euros:
https://www.paypal.com/cgi-bin/webscr?cmd=_s-xclick&hosted_button_id=NX8JDZH8537DJ&so
urce=url
You can also wire money directly into our bank account:
arthist e.V.
IBAN: DE75430609671103088900
BIC: GENODEM1GLS
GLS Bank

Quellennachweis:
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<https://arthist.net/archive/42443>.


